

PERMOHONAN BAGI TAKAFUL KEMALANGAN DIRI / APPLICATION FOR PERSONAL ACCIDENT TAKAFUL

UNTUK KEGUNAAN PEJABAT / FOR OFFICE USE ONLY

Tarikh Permohonan Diterima
Date Application Received

No. Sijil
Certificate No.

Pastikan awda menerima resit rasmi Syarikat bagi bayaran yang awda buat. / *Kindly ensure that you collect the official receipt for the payment you make.*

PERHATIAN :
AWDA ADALAH DIKEHENDAKI MENERANGKAN DENGAN SEPENUH DAN SEBENARNYA SEMUA BUTIR-BUTIR YANG AWDA TAHU ATAU SEPATUTNYA TAHU DALAM PERMOHONAN INI. JIKA TIDAK, SIJIL PERIBADI YANG DIKELUARKAN MENURUT PERMOHONAN ADALAH TIDAK SAH.

NOTE :
YOU ARE TO DISCLOSE IN THIS APPLICATION FORM, FULLY AND FAITHFULLY, ALL THE FACTS WHICH YOU KNOW OR OUGHT TO KNOW. OTHERWISE, THE PERSONAL CERTIFICATE ISSUED HEREUNDER MAY BE VOID.

SEMUA SOALAN HENDAKLAH DIJAWAB MENGGUNAKAN DAKWAT DAN HURUF BESAR
ALL QUESTIONS MUST BE FULLY COMPLETED IN BLOCK LETTERS AND IN INK

(A) PEMOHON / THE APPLICANT

(1) NAMA PENUH
FULL NAME

(2) GELARAN
TITLE

(3) a) ALAMAT SURAT MENYURAT
CORRESPONDENCE ADDRESS

b) NO TELEFON
PHONE NO

(4) a) NO KAD PENGENALAN
I/C NO.

b) WARNA
I/C COLOUR

(5) PEKERJAAN
OCCUPATION

AWANG
Mr

DAYANG
Mrs

TUAN
Mr

PUAN
Mrs

LAIN-LAIN
Others

RUMAH
HOUSE

PEJABAT
OFFICE

RUMAH
HOUSE

PEJABAT
OFFICE

TELEFON BIMBIT
HANDPHONE

FAKS
FAX

POSKOD
POST CODE

BANGSA
RACE

UGAMA
RELIGION

ISLAM
MUSLIM

BUKAN ISLAM
NON MUSLIM

ORANG YANG DIHUBUNGI
CONTACT PERSON

ALAMAT E-MAIL
E-MAIL ADDRESS

(B) PERLINDUNGAN YANG DIPERLUKAN / COVERAGE REQUIRED

(1) TEMPOH TAKAFUL
PERIOD OF TAKAFUL

a) DARI
FROM

HARI / DAY

BULAN / MONTH

TAHUN / YEAR

b) HINGGA
TO

HARI / DAY

BULAN / MONTH

TAHUN / YEAR

(2) BUTIR-BUTIR PERLINDUNGAN / DETAILS OF COVER

SEKSYEN / SECTION 1: Kematian & Keilatan / Death & Disability

SEKSYEN / SECTION 2: Bantuan Pemulihan / Recovery Aid

SEKSYEN / SECTION 3: Bantuan Kecederaan / Injury Support

JUMLAH / TOTAL

B\$

B\$100,000

B\$1,000

NOTA: Jumlah perlindungan bagi Seksyen 1 mestilah tidak melebihi B\$5,000,000
NOTE: Total amount covered for Section 1 must not exceed B\$5,000,000

PERLINDUNGAN TAMBAHAN (sila tandakan jika awda memerlukan perlindungan tambahan yang tersenarai di bawah):
ADD-ON COVERAGE (please tick if you wish to buy back covers listed below):

Pergolakan awam, rusuhan, mogok dan peristiwa serupa / Civil unrest, riots, strikes and similar events

Sukan lasak yang melibatkan kelajuan tinggi, ketinggian atau peralatan khusus / Extreme sports involving high speeds, heights or specialized equipment

Aktiviti bawah air yang memerlukan alat pernafasan / Underwater activities requiring artificial breathing apparatus

Mengendalikan mesin yang menggunakan kuasa / Operating power-driven machinery

Motosikal (Sebagai penunggang atau penumpang) / Motorcycle riding (as rider or passenger)

Pekerjaan yang peka keselamatan tinggi / Safety sensitive occupations

Umur melebihi 70 tahun / Above 70 years old

Aktiviti udara atau perjalanan udara bukan sebagai penumpang yang membayar tambang / Aerial activities or air travel not as fare-paying passenger

Penyakit sedia ada, penyakit, keletihan ayau isu perubatan lain yang mempengaruhi kesedaran / Pre-existing illness, disease, exhaustion, or other medical issues affecting consciousness

(C) PERKARA AM / GENERAL

(2) Pernahkah mana-mana Takaful atau Insurans berhubung dengan apa-apa peruntukan yang diliputi oleh permohonan ini : <i>Has any Takaful or Insurance Company in respect of any of the following contingencies to which this applicant applies :-</i>	YA YES	TIDAK NO
a) Adakah awda sekarang menyertai Takaful atau Insurans kemalangan diri dengan mana-mana syarikat lain ? <i>Are you at present covered/insured against personal accident with any other Takaful/Insurance company ?</i>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
i) Jumlah perlindungan <i>Total amount covered</i> \$ <input type="text"/> Jika 'Ya' sila beri butir-butir lanjut : <i>If 'Yes' please provide further details below :</i> <input type="text"/>		
b) Menolak daripada memberi takaful atau insurans kepada awda ? <i>Declined to cover or insure you ?</i>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
c) Mengenakan syarat-syarat khas untuk memberi takaful atau insurans kepada awda ? <i>Required special terms to cover or insure you ?</i>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
d) Membatal atau enggan memperbaharui takaful atau insurans awda ? <i>Cancelled or refused to renew your takaful or insurance ?</i>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
e) Menambahkan sumbangan takaful atau premium yang kena dibayar oleh awda semasa pembaharuan ? <i>Increased your takaful contribution or premium on renewal ?</i>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>

(D) AKUAN PENERIMA MANFAAT TAKAFUL / TAKAFUL BENEFIT RECIPIENT DECLARATION

Bahawasanya saya dengan ini mengaku dan bersetuju apa-apa manfaat takaful yang akan dibayar oleh pihak Syarikat di bawah Pelan Takaful yang disertai mengikut syarat-syarat Kontrak Takaful yang nombornya dinyatakan di dalam Sijil Peribadi dibayar, mengikut bahagian yang ditentukan, kepada orang atau orang-orang yang saya namakan dalam borang ini sebagai Penerima manfaat takaful apabila saya meninggal dunia sebelum tempoh kontrak mansuh.

Saya juga bersetuju melantik pihak syarikat bagi mentadbir manfaat takaful mengikut cara-cara yang difikirkan sesuai oleh pihak syarikat sehingga manfaat takaful tersebut dibayar keseluruhannya kepada orang atau orang-orang yang saya namakan di bawah borang ini.

Dengan ini saya bersetuju bahawa setelah pihak Syarikat membayar manfaat takaful tersebut kepada orang atau orang-orang yang dinamakan di bawah borang ini, pihak syarikat adalah bebas daripada semua tanggungan (liabiliti) di bawah Kontrak Takaful berkenaan.

I hereby acknowledge and agree that any benefit payable by the Company under the participated Takaful Plan as in accordance with the conditions of the Takaful Contract with the reference no. stated in the Personal Certificate hereto and in accordance with the specified portion, are to the person (s) whom I nominate in this form as a Takaful Benefit Recipient when I die before the expiry of this Takaful Contract.

I also agree to appoint the company to administer the takaful benefits in such manner deemed fit by the company until the takaful benefits are completely paid to the person(s) I nominate under this form.

I hereby agree that once the Company pays the takaful benefits to the person(s) nominated under this form, the company shall be free of all liabilities under this Takaful Contract.

Berikut adalah nama-nama yang saya mengaku sebagai berhak menerima manfaat takaful:
The following are my nominees to be entitled to receive takaful benefits:

NAMA / NAME :	<input type="text"/>	NAMA / NAME :	<input type="text"/>
NO. KP & WARNA / I/C NO. & COLOUR :	<input type="text"/>	NO. KP & WARNA / I/C NO. & COLOUR :	<input type="text"/>
HUBUNGAN / RELATIONSHIP :	<input type="text"/>	HUBUNGAN / RELATIONSHIP :	<input type="text"/>
NOMBOR TELEFON / TELEPHONE NUMBER :	<input type="text"/>	NOMBOR TELEFON / TELEPHONE NUMBER:	<input type="text"/>
ALAMAT / ADDRESS :	<input type="text"/>	ALAMAT / ADDRESS :	<input type="text"/>
BAHAGIAN / PORTION (%) :	<input type="text"/>	BAHAGIAN / PORTION (%) :	<input type="text"/>

PERHATIAN / NOTE :

- Jika orang yang dinamakan belum mencapai usia 18 tahun, pihak Syarikat akan mengamanahkan manfaat takaful kepada Penjaga sebagai pemegang Amanah.
If the nominees have not reached the age of 18 years, the company shall entrust the takaful benefits entitled to their guardian as trustee.
- Peserta boleh, dengan notis bertulis kepada Syarikat, membatalkan orang atau orang-orang yang dinamakan dan menggantikan dengan nama lain ketika sijil peribadi masih berkuatkuasa.
Participant may, by writing to the company, cancel the nominee(s) and replace with alternative names whilst the personal certificate is in force.
- Jika ruangan 'Bahagian (%)' tidak diisi, maka peserta bersetuju bahawa manfaat takaful akan dibahagikan secara sama rata.
If the 'Portion (%)' is not filled in, the participant agrees that the takaful benefits shall be divided equally.
- Perakuan Borang ini akan memansuhkan dan menggantikan mana-mana dan semua boring perakuan yang terdahulu.
The declaration made hereunder supersedes and replaces any and all previous declaration forms.

(E) AKAD DAN KEBENARAN / DECLARATION AND AUTHORIZATION

1. Akad dan Kebenaran

Bahawasanya dengan ini saya mengakui dan mengesahkan sepanjang pengetahuan saya, pernyataan-pernyataan yang terkandung di dalam Borang Permohonan ini adalah benar dan betul.

Berdasarkan kepada prinsip **At-Tabarru'at**, saya dengan ini mengamanahkan sumbangan saya kepada Takaful Brunei Am Sdn Bhd (selepas ini dikenali sebagai pihak Syarikat). Saya bersetuju bahawasanya 65% daripada sumbangan saya akan didermakan ke dalam Kumpulan Wang Takaful secara **Tabarru'at** bagi tujuan membantu peserta-peserta layak di dalam perjanjian Takaful. Saya dengan ini memahami dan bersetuju bahawa lebih bersih dari Kumpulan Wang tersebut, jika ada, akan dikendalikan oleh pihak syarikat mengikut cara-cara yang difikirkan sesuai oleh pihak Syarikat berdasarkan prinsip Syariah yang bertujuan memberi kebaikan kepada saya dan Kumpulan Wang Takaful.

Saya juga memahami bahawa sebagaimana dipersetujui dan diluluskan oleh Badan Penasihat Syariah pihak Syarikat, lebih bersih tersebut, jika ada, hanya akan diagihkan kepada saya sebagai hibah jika saya memperbaharui perjanjian Takaful ini TERTAKLUK jika saya tidak membuat tuntutan dan/atau menerima apa-apa pampasan dan/atau manfaat di bawah perjanjian Takaful dalam tempoh ia berkuatkuasa, yang mana ianya juga tertakluk kepada budi bicara pihak Syarikat dan keutuhan Kumpulan Wang Takaful itu sendiri. Jika perjanjian Takaful ini tidak diperbaharui, maka dengan ini, saya selanjutnya bersetuju bahawasanya tiada lebih bersih akan diagihkan kepada saya dan ianya akan ditabarru'atkan ke dalam Kumpulan Wang Takaful Am bagi kemaslahatan peserta-peserta Takaful dan Kumpulan Wang itu sendiri.

Berdasarkan prinsip **Al-Wakalah**, saya dengan ini melantik pihak Syarikat sebagai Wakil saya untuk mentadbir, mengurus, membuat pelaburan yang menepati prinsip Syariah dan mengagihkan Kumpulan Wang tersebut kepada peserta-peserta yang ditimpa musibah tertakluk kepada terma-terma dan syarat-syarat yang tertera di dalam perjanjian Takaful. Maka adalah dengan ini, saya memberikan 35% daripada sumbangan saya kepada pihak Syarikat sebagai Upah Wakalah bagi perkhidmatan-perkhidmatan tersebut. Sebagai tambahan, saya dengan ini bersetuju memberikan upah daripada lebih bersih Kumpulan Wang Takaful (jika ada) kepada pihak Syarikat sebagai upah prestasi kerana memastikan Kumpulan Wang Takaful diurus dengan secara bertanggungjawab dan mampan. Upah tersebut adalah pada kadar peratusan yang diluluskan oleh Badan Penasihat Syariah pihak Syarikat dan ianya tidak akan melebihi peratusan lebih bersih yang diagihkan kepada semua peserta.

Saya dengan ini bersetuju tanggungan pihak Syarikat tidak akan bermula sebelum Borang Permohonan ini diterima oleh pihak Syarikat dan sumbangan telah saya bayar kecuali terdapat nota perlindungan rasmi yang dikeluarkan oleh pihak Syarikat.

Saya seterusnya bersetuju bahawa keterangan-keterangan dan akuan yang terkandung dalam Borang Permohonan hendaklah membentuk asas perjanjian Takaful dengan pihak Syarikat dan adalah disifatkan sebagai sebahagian daripada perjanjian Takaful, bersama dengan mana-mana maklumat atau butiran yang disediakan secara berasingan oleh saya hendaklah membentuk sebagai Kontrak Lengkap di antara pihak Syarikat dan diri saya. Saya berjanji untuk memaklumkan pihak Syarikat mengenai mana-mana perubahan dalam pernyataan dan maklumat yang terdapat dalam Borang Permohonan sama ada berlaku sebelum atau selepas selesainya Kontrak.

Saya/Kami dengan ini mengesahkan telah menerima, membaca, memahami dan bersetuju kepada 'Takaful Brunei Privacy Policy' (https://takafulbrunei.com.bn/wp-content/uploads/2021/07/Takaful-Brunei-Privacy-Policy_13JULY2021.pdf)

2. Declaration and Authorization

I to the best of my knowledge, hereby confirm that the statements contained in this Application Form are true and correct.

*On the basis of the principles of **At-Tabarru'at**, I hereby entrust my Contribution to Takaful Brunei Am Sdn Bhd (hereinafter referred to as the Company). I agree that 65% of my Contribution will be donated as **Tabarru'** into the Takaful Fund to help other eligible participants under the Takaful contract. I hereby understand and agree that the underwriting surplus arising from the said fund, if any, shall be managed by the Company in a manner deemed fit by the Company and in accordance with Shariah principles intended to benefit me and the Takaful Fund.*

I also understand that as agreed and approved by the Shariah Advisory Body of the Company, the underwriting surplus, if any, will only be distributed to me as hibah reward upon renewal of this Takaful contract PROVIDED THAT I have not incurred any claim and/or received any benefit under this Takaful contract while it is in force, subject to the discretion of the Company and the integrity of the Takaful Fund itself. If this Takaful contract is not renewed, I further agree that there shall be no underwriting surplus entitled to me and it shall be donated as Tabarru'at in the Takaful Fund for the benefit of the Takaful participants and the Takaful Fund itself.

*On the basis of the principles of **Al-Wakalah**, I hereby appoint the Company as my **Wakeel** (agent) to administer, manage, invest in Shariah Compliant investment and distribute the Takaful Fund to other participants in times of misfortune subject always to the terms and conditions stated in the contract. To this end, I allocate 35% of my Contribution to the Company as a Wakalah Fee for the aforementioned services that I have agreed for the Company to render. Additionally, I hereby agree to provide a fee from the surplus of the Takaful fund, if any, to the Company as performance fee for ensuring the Takaful Fund is managed in a responsible and sustainable manner. The fee will be at a percentage approved by the Shariah Advisory Body of the Company and will not exceed the percentage of distributable surplus to all the participants.*

I hereby agreed that liability of the Company does not commence until this Application Form has been accepted by the Company and the Contribution is paid by me, except as provided by any official cover note issued by the Company.

I hereby agree that the statements and declaration contained in this Application Form shall constitute the basis of the Takaful contract with the Company and are deemed to be incorporated in the Takaful contract, along with any other information or particulars provided separately by me, shall constitute as the Complete Contract between the Company and myself.

I undertake to inform the Company of any material changes to the statements and information contained in the Application Form, whether these changes occur before or after completion of the Contract.

I confirm having received, read, understood and agree to the Takaful Brunei Privacy Policy (https://takafulbrunei.com.bn/wp-content/uploads/2021/07/Takaful-Brunei-Privacy-Policy_13JULY2021.pdf)

Tarikh/Date:

Tandatangan Pemohon/Signature of Applicant